
Z á p i s n i c a 
 

zo štvrtého  zasadnutia  obecného zastupiteľstva, konaného dňa 26.8.2016 

 na Obecnom úrade v Rabčiciach 

 

 

 

Prítomní         : viď prezenčná listina                                              

                          

     Zasadnutie Obecného zastupiteľstva (ďalej len OZ) otvoril starosta obce Jozef Slovík 

(ďalej len starosta), ktorý privítal prítomných poslancov.  

Ospravedlnil poslanca Ľubomíra Bubláka, ktorý sa ospravedlnili, že sa zasadnutia nezúčastni.  

Starosta poukázal, že OZ je uznášania schopné, nakoľko z 9 poslancov, je prítomných 8,  čo 

je nadpolovičná väčšina.  Prítomní: Anna Huráková, Veronika Káziková, Margita Borová, 

Oľga Chromeková, Martin Vons, Jozef Hálka, Milan Klinovský, Ondrej Kubík.    

Do návrhovej komisie navrhol Veroniku Kázikovú a Jozefa Hálku,  čo bolo jednomyseľne 

odsúhlasené (prítomných 8 poslancov). 

Za overovateľov zápisnice určil Margitu Borovú a Annu Hurákovú. 

K tomuto bodu programu bolo prijaté uznesenie. 

 

OZ schvaľuje návrhovú komisiu v zložení: Margita Borová a Jozef Hálka.  

  

     Písaním zápisnice poveril  Grobarčíkovú Renáta, pracovníčku OcÚ.  Po tomto starosta 

oboznámil prítomných s programom zasadnutia podľa pozvánky.  Potom vyzval poslancov, 

aby sa vyjadrili k programu so zapracovaním uvedenej požiadavky, čo bolo  poslancami 

jednomyseľne schválené za: 8 poslancov z prítomných 8 poslancov.  K tomuto bodu 

programu bolo prijaté uznesenie. 

 

OZ schvaľuje program rokovania obecného zastupiteľstva. 

      

 

     V bode 5. Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ sa 

prekontrolovalo plnenie uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ. 

1.Zvolanie verejného hovoru ohľadom Komasácie pri 50% súhlase vlastníkov pozemkov – 

predbežný súhlas ku komasácie dalo iba 42 % vlastníkov.  

. 

 

     V bode 6.  Monitorovacia správa ku 30.6.2016 

 

Starosta vyzval p. Bublákovú, aby oboznámila poslancov s monitorovacou správou ku dňu 

30.6.2016. Pani Bubláková oboznámila poslancov s obsahom monitorovacej správy– 

a informovala ich o stave finančných prostriedkov k uvedenému dátumu. Uviedla, že 

monitorovacia správa bola prejednaná na zasadnutí finančnej komisie. Potom vyzvala 

poslancov, aby predniesli svoje pripomienky. Poslanci zobrali na vedomie túto správu. 

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 4/2016. Monitorovacia správa tvorí prílohu zápisnice.  

OZ berie na vedomie monitorovaciu správu ku 30.6.2016.  

 

     

 



 V bode 7.  Výročná správa konsolidovaná za rok 2015 

       

     Starosta vyzval p. Bublákovú, aby oboznámila poslancov s výročnou správou 

konsolidovanou za rok 2015. Pani Bubláková poukázala, že aj výročná správa bola 

prejednaná na zasadnutí finančnej komisie, ktorej sa zúčastnil aj kontrolór obce. Oboznámila 

ich s jej obsahom a informovala, že výročná správa bola vyhotovená za konsolidovaný celok 

do ktorého patrí okrem obce aj základna škola s materskou školou Rabčice a spoločnosť 

Rabčice Stred s.r.o. Poukázala, že výročnú správu obdaržali poslanci spolu s materiálom na 

OZ. Vyzvala ich aby sa k správe vyjadrili. OZ  vzalo výročnú správu bez pripomienok na 

vedomie. Výročná správa tvorí prílohu zápisnice.  K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie. 

OZ berie na vedomie výročnú správu konsolidovanú za rok 2015. 

 

      

V bode 8. Správa nezávislého audítora ku konsolidovanej účtovnej závierke za rok 2015 

 

Starosta poukázal, že správu poslanci obdržali spolu s pozvánkou na OZ a zároveň oboznámil 

poslancov s jej obsahom. K tomuto bodu bolo prijaté  nasledovné. uznesenie. Správa 

nezávislého auditora tvorí prílohu zápisnice.  

OZ berie na vedomie Správu nezávislého audítora ku konsolidovanej účtovnej závierke 

za rok 2015.  

 

V ďalšom bode sa prejednávala úprava rozpočtu obce na rok 2016. Starosta obce  vyzval 

pracovníčku, aby predniesla úpravu rozpočtu. P. Bubláková oboznámila poslancov 

s jednotlivými úpravami rozpočtu, ktoré má v kompetencií starosta obce. Jedna sa najmä 

o viazané prostriedky, tak v príjmoch ako vo výdajoch a úpravy bežných výdavkoch 

jednotlivých kapitolách. Rozpočtové opatrenie č. 6/2016 tvorí prílohu tejto zápisnice.  OZ 

vzalo uvedenú úpravu na vedomie. 

OZ berie na vedomie zmenu rozpočtu  obce rozpočtovým opatrením č. 6/2016 v súlade s  § 

14 ods. 2 písm. b)  zákona č. 583/2004 Z.Z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy  

a o zmene a doplnení niektorých zákonov:  

Celkové príjmy     – na sumu:                              1446627,00 €  (+300,00 €) 

                   z toho: - obec:                        1445627,00 €  (+300,00 €) 

                              - ZŠ s MŠ Rabčice:           1000,00 €  (+   0,00 €)   

 

Celkové výdavky - na sumu:                                 1446627,00 €  (+    0,00 €)  

                   z toho: - obec:                            818957,00 €  (+191,00 €) 

                           - ZŠ s MŠ Rabčice:            627561,00 €  (+109,00 €) 

 

 

Ďalej sa prejednávalo rozpočtové opatrenie č. 7/2016, ktoré sa týkalo úpravy rozpočtu 

v jednotlivých kapitolách. Účtovníčka obce podrobnejšie informovala poslancov 

z uvedenými úpravami. Rozpočtové opatrenie tvorí prílohu tejto zápisnice.  OZ jednomyseľne 

schválilo hlasovaním za: 8 poslancov, proti: 0, zdržal sa hlasovania: 0 a prijali nasledovné 

uznesenie. 

 

OZ schvaľuje   Zmenu rozpočtu  obce rozpočtovým opatrením č. 7/2016 v súlade s  § 14 ods. 

2 písm. b)  zákona č. 583/2004 Z.Z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy  

a o zmene a doplnení niektorých zákonov:  

Celkové príjmy     – na sumu:                              1446627,00 €  (+0,00 €) 

                               z toho: - obec:                        1445627,00 €  (+0,00 €) 



                                                      - ZŠ s MŠ Rabčice:           1000,00 €  (+0,00 €)    

 

Celkové výdavky - na sumu:                                 1446627,00 €  (+0,00 €)  

                              z toho: - obec:                            818957,00 €  (+0,00 €) 

              - ZŠ s MŠ Rabčice:                                    627561,00 €  (+0,00 €) 

 

                                     z toho: - obec:                             814981,00 € (+709,00 €) 

                     - ZŠ s MŠ Rabčice:        624486,00 € (-74067,00 €) 

 

     

V bode č. 9 Prevádzkový poriadok ŠKD(školského klubu detí) 

 

Starosta oboznámil poslancov s prevádzkovým poriadkom školského klubu detí. Uviedol že 

navrhuje cenu za pobyt jedného dieťaťa 10 €.  OZ jednomyseľne schválilo hlasovaním za: 8 

poslancov, proti: 0, zdržal sa hlasovania: 0 a prijali nasledovné uznesenie. Prevádzkový 

poriadok ŠKD tvorí prílohu zápisnice.  

OZ schvaľuje prevádzkový poriadok ŠKD. 

 

V bode č. 10 Štatút ŠKD  

 

Starosta uviedol, že tento štatút dostali poslanci v materiáloch s pozvánkou na OZ. Opýtal sa 

či má niekto k tomu nejaké pripomienky. Keďže nikto nič nepripomienkoval, dal tento štatút 

odhlasovať. OZ jednomyseľne schválilo hlasovaním za: 8 poslancov, proti: 0, zdržal sa 

hlasovania: 0 a prijali nasledovné uznesenie. Štatút tvorí prílohu zápisnice.  

OZ schvaľuje štatút ŠKD.  

 

V bode č. 11 Počet žiakov na školský rok 2016/2017 

 

Starosta poukázal, že tieto počty taktiež poslanci obdŕžali s pozvánkou. Nastanú v nich ešte 

menšie zmeny, nakoľko na dvaja žiaci odsťahovali a 1 pribudol. Počty tried to ale neovplyvní.  

OZ jednomyseľne schválilo hlasovaním za: 8 poslancov, proti: 0, zdržal sa hlasovania: 0 

a prijali nasledovné uznesenie. Počty žiakov tvoria prílohu zápisnice.  

OZ schvaľuje počty žiakov na školský rok 2016/2017 

 

V bode č. 12 Dodatok k školskému poriadku MŠ – starosta požiadal poslancov 

o vyjadrenie. Poriadok sa týka odchádzania a preberania detí z MŠ. OZ jednomyseľne 

schválilo hlasovaním za: 8 poslancov, proti: 0, zdržal sa hlasovania: 0 a prijali nasledovné 

uznesenie. Dodatok k školskému poriadku  tvorí prílohu zápisnice.  

OZ schvaľuje dodatok k školskému poriadku MŠ 

 

V bode č. 14 Dodatok k prevádzkovému poriadku – Poriadok sa týka materskej školy 

a školských prázdnin. Starosta požiadal poslancov o vyjadrenie. Poslanci sa bavili o sume za 

škôlku cez prázdniny a taktiež o počte detí, aby sa mohla škôlka otvoriť. Uvažovali o menšom 

počte ako je 15 detí, ale starosta uviedol, že to bude potom pre tie deti príliš drahé, a nebude 

o to záujem, preto odsúhlasili dodatok s počtom detí 15. OZ jednomyseľne schválilo 

hlasovaním za: 8 poslancov, proti: 0, zdržal sa hlasovania: 0 a prijali nasledovné uznesenie. 

Dodatok k školskému poriadku  tvorí prílohu zápisnice.  

OZ schvaľuje dodatok k prevádzkovému poriadku 

 

 



V bode „Rôzne“ sa riešilo:  

 

Starosta oboznámil poslancov zo situáciou, že je problém s odpadom. Prišla mu ponuka na 

uzavretie rámcovej zmluvy o stavebnom odpade od firmy MBM ARMO s.r.o. Námestovo. P. 

Kubík navrhol, že treba s touto firmou uzavrieť zmluvu o odvoze stavebného odpadu. Všetci 

poslanci (8 prítomných bolo za, nikto sa nezdržal ani nebol proti) to odsúhlasili. Cenová 

ponuka tvorí prílohu zápisnice. k tomuto bodu bolo prijaté uznesenie.  

OZ doporučuje starostovi obce uzavrieť rámcovú zmluvu o stavebnom odpade.  

 

Starosta taktiež oboznámil poslancov s cenovou ponukou na požiadanie o dotáciu na fitnes 

ihrisko. Tieto fondy majú svoje vlastné grantové programy regionálneho rozvoja. Poslanci sa 

uzniesli, že by nebolo na škodu požiadať o túto dotáciu, ktorá by stála obec 700,-€. Po dlhšej 

rozvrave sa rozhodli, že starosta obce má pozvať na nasledujúce OZ človeka, ktorý sa zaoberá 

týmito dotáciami, aby poslancom bližšie vysvetlil o aké fondy ide a čo je potrebné k ich 

schváleniu. Cenová ponuka tvorí prílohu zápisnice. k tomuto bodu bolo prijaté uznesenie.  

OZ doporučuje starostovi obce pozvať človeka s firmy Envirotrend na najbližšie OZ.  

 

 

Starosta oznámil poslancom, že obec dostala dotácie na kontajnery na separovaný zber, ale je 

problém s osadením týchto kontajnerov, nakoľko obec nemá priestory. Poslanci navrhli 

starostivi, aby dal do obecných novín článok o tejto informácii, a kto by mal záujem o tieto 

kontajnery na svoj pozemok, nech uzavrie s obcou nájomnú zmluvu.  

OZ doporučuje starostovi obce pripraviť článok do obecných novin ohľadne 

separovaného odpadu a rozmiestnenia kontajnerov po obci.  

 

     V „Diskusii“ sa riešilo: 

 

-P. Hálka sa opýtal, starostu obce čo sa ide riešiť s obecnou vodou, lebo má informácie o tom, 

že je zlá. Starosta vysvetlil p. Hálkovi, že naša voda nieje zlá, ale je v nej len zvýšený obsah 

železa, čo je zapríčinené starými železnými vodovodnými rúrami. Taktiež povedal p. Hálkovi, 

aby si overil informácie pred tým ako ich niekomu povie.  

 

- P. Káziková sa opýtala starostu obce na program Rabčicej heligónky, ktorý jej starosta 

následne prečítal, a taktiež požiadal poslancov, aby niekto zabezpečil na oslavu ľudí ku 

výčapu. Milan Klinovský sa toho podujal a povedal starostovi, že zabezpečí ľudí.  

 

-P. Hálka predniesol, že dostal na mobil fotky obecného rezerváru, že je tam spálená tráva, tak 

sa opýtal starostu, či poslal svojich pracovníkov, aby trávu v okolí rezervoáru postriekali. 

Starosta uviedol, že sa nesmie v okolí rezervoáru používať postrek v okolí 100 metrov, 

a obecný pracovníci tak boli kosiť. Potom sa opýtal p. Hálku, kedy zistil túto informáciu 

a prečo ju nenahlásil, aby si to mohol overiť. P. Hálka uviedol, že fotky má od 19. 6.2016 

a nikoho neinformoval, z dôvodu že od vtedy sa nekonalo zastupiteľstvo. Starosta uviedol, že 

za tú dobu už mohla byť otrávená celá dedina, a takéto informácie sa majú urgentne riešiť, ak 

niekto naschvál postriekal okolie vodovodu, aby niekomu poškodil. P. Hálka mu na to 

neodpovedal.  

 

-starosta obce sa opýtal p. Hálku, prečo rozkopal cestu do Zagurky okolo jeho pozemkov, 

nakoľko mal ústne sťažnosti, že cesta je týmto úkonom poškodená a neprejazdná. P. Hálka 

uviedol, že preto lebo mu tam tiekla voda a je jediný, ktorý sa stará o cestu. Starosta mu 

ukázal list vlastníctva aj mapu, z ktorej je jasné, že cesta patrí vlastnícky SPF v 1/1 a nesmie 



si na nej robiť kto chce čo chce. P. Hálka uviedol, že prekopal len svoje vlastníctvo a pol 

mestra v SPF, čo nieje pravda, lebo cesta je celá vedená na SPF.  

 

 

 

     V závere zasadnutia p. Káziková  za návrhovú komisiu prečítala a prekontrolovala 

prijaté uznesenia. 

 

     Na záver starosta obce poďakoval prítomným za účasť a  ukončil zasadnutie . 

 

 

Zapísala:  Grobarčíková Renáta                                      

 

                                                                                 Jozef   S l  o v í k 

                                                                                    starosta obce 

 
 


